

03 October 2022

**Latest COVID-19 measures and extension of “vaccine pass” requirement**

Dear Members and Guests,

Further to the latest government announcement regarding social distancing measures, the Conditions of Entry to Club Premises attending to a banquet (i.e. any gathering in a catering outlet with more than 12 persons) has been updated with effective from **6 October 2022**.

Members and guests participating a banquet are required to produce a negative result of Rapid Antigen Test (RAT) within 24 hours on which the relevant individual's name as well as the day and time of taking the RAT are marked or a Polymerase chain reaction (PCR) test conducted within the preceding 48 hours prior of visit.

In view of government extension of applicable age of the “vaccine pass”, **starting from 30 November, members and guests aged 5 to 11 must have received at least two doses of COVID-19 vaccine before entering the club premises.**

Members and guests must scan the “LeaveHomeSafe” QR code before entering the club and comply with the COVID-19 vaccination requirement as set by the government.

Thank you for your co-operation.

**NOTICE**

FROM CLUB MANAGEMENT

03 October 2022

## 新冠病毒最新應變措施及「疫苗通行證」最新涵蓋範圍

致各會員及賓客：

根據政府最新公佈之有關收緊社交距離措施的要求，由二零二二年十月六日起所有參與宴會的會員及賓客均需進行快速抗原測試。宴會即為在餐飲設施內進行 12 人以上的聚會。

所有出席宴會的會員及賓客須於進入本會餐廳 24 小時前進行快速抗原測試並出示結果為陰性的照片，照片上需有會員或賓客的姓名及進行快速測試的日期及時間。如持有參與宴會前 48 小時內獲得的核酸檢測陰性結果亦視作已遵從有關規定。

因應政府降低「疫苗通行證」適用年齡的要求，五至十一歲之會員及賓客必須於十一月三十日起接種至少兩劑新冠疫苗方可進入會所。

進入會所前，會員及賓客必須掃瞄「安心出行」二維碼及必須符合政府規定的新冠疫苗接種要求。

感謝您的合作。

**NOTICE**

FROM CLUB MANAGEMENT